
 

Protokoll Båstads Ridklubb 2017-01-16 
 
Närvarande: 
Mats, Fegge, Titti, Ewa (Tomas adju) 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Mats välkomnade alla till mötet. 

2. Val av sekreterare  
Ewa 

3. Val av protokolljusterare  
Titti 

4. Besök av valberedningen 
Carin, Bibbi, Jeanette. Brainstorm kring nya ledamöter i styrelsen. 

5. Föregående mötesprotokoll 
Inga synpunkter. Läggs till handlingarna. Fegge skickar protokoll för publicering på hemsidan.  

6. Datum för årsmötet  
12/2 2017 kl 18.00  

7. Lägesrapport verksamheten 
Tomas Hammar har lämnat skriftlig rapport till styrelsen:  
Summering: Ett brev har skrivits till kommunen om klubbens framtidsplaner. Ordförande och 
Tomas har även träffat politiker för att berätta om framtidsplanerna. Gällande anläggningen så 
sladdas numera banorna 3 ggr per vecka, upprensning sker i lagerutrymme. Ett 
dressyrdomarhus, har vält vid stormen, men inget är skadat. I privatstallet har förändringar 
skett gällande spån och hö, samt att fakturor skickas ut i förväg. Finns fortfarande tomma 
platser. Manegeschemat finns på hemsidan med information kring aktiviteter i ridhusen. 
Aktiviteterna har ökat på anläggningen med ridskolan som är i full gång, möjlighet att vara 
medryttare på ridskolan, hoppträningar, dressyrträning, öppen bana i hoppning och även 
programridning i dressyr. Planering inför kommande tävlingar har påbörjats. Planering inför 
höstens ridskola har påbörjats. Nya sponsorkontakter har tagits. 

8. Ekonomi 
Moms och fakturor är betalda. Ekonomin är i balans. Bidrag har inkommit från fond för att 
utveckla en ridskola på anläggningen. 

9. Tävlingar 
v 9 ponny hoppning, v 11 häst hoppning, v 13 nationell häst allsvenskan hoppning.  
V 24 Båstads Horse Show. Ponny och häst. Dressyr och hoppning. 

10. Övriga frågor: 
Synpunkter från privatstallet kring information och kommunikation, ridhusschema, nya hästar i 
stallet. Stallmöte hålls 17/1. Ewa och Mats kommer att vara med och svara på frågor. 
Nästa styrelsemöte 6/2 kl. 18.30 

 


